



NPN 80134955

IRON SUPPLEMENT with Sucrosomial® Iron with sugar and sweeteners /
SUPPLÉMENT DE FER avec fer Sucrosomial^{MD} sucre et édulcorants

Powder for solution. 4.5 g

Poudre pour solution. 4,5 g

Medicinal Ingredient

Quantity per 1 serving *

Iron (Iron (III) pyrophosphate) 7 mg

*For minerals, the medicinal ingredient quantity represents the amount of the element per dosage unit.

Recommended Dosage: Children 1 - 12 years:

Use only after reconstitution. Each 1 mL of reconstituted product contains 7 mg of iron. How to reconstitute: 1) Open the bottle provided. Be careful not to discard the cap. 2) Put the powder inside the bottle. 3) Add 30 mL of water, up to the graduation mark stated on the label. 4) Put the cap on the bottle and close it well, then let it sit for one minute. 5) Shake the bottle vigorously. 6) Shake well before each use. 7) After reconstitution store at 4-8°C. 8) Use the product within one month of reconstitution.

Use only after reconstitution. Take 1 serving (1 mL) a day, or as directed by the doctor. Use the dosing syringe included in the package. The reconstituted product can be taken directly in the mouth or dissolved in a glass of water at room temperature. Shake well before each use after reconstitution. Take with food, a few hours before or after taking other medications or natural health products.

The presence of agglomerates immediately after reconstitution is due to the presence of anticaking agents in the powder. It tends to disappear within 10 minutes after the reconstitution. Therefore, we suggest to reconstitute the product a few minutes before use.

Ingrédients médicinaux

Quantité par portion*

Fer (Pyrophosphate de fer [III]) 7 mg

* Pour les minéraux, la quantité d'ingrédients médicinaux représente la quantité de l'élément par unité de dosage.

Dosage recommandé : Enfants de 1 à 12 ans :

N'utiliser le produit qu'après reconstitution. Chaque mL de produit reconstitué contient 7 mg de fer. Manière de reconstituer : 1) Ouvrir le flacon fourni. S'assurer de ne pas jeter le bouchon. 2) Mettre la poudre dans le flacon. 3) Ajouter 30 mL d'eau, jusqu'au trait de graduation indiqué sur l'étiquette. 4) Mettre le bouchon sur le flacon et bien le fermer, puis laisser reposer pendant une minute. 5) Agiter vigoureusement le flacon. 6) Bien agiter avant chaque utilisation. 7) Après reconstitution, conserver entre 4 et 8 °C. 8) Utiliser le produit dans le mois suivant la reconstitution.

N'utiliser le produit qu'après reconstitution. Prendre 1 portion (1 mL) par jour ou suivre les directives du médecin. Utiliser la seringue de dosage incluse dans l'emballage. Le produit reconstitué peut être pris directement par la bouche ou dissous dans un verre d'eau à température ambiante. Bien agiter avant chaque utilisation après reconstitution. Prendre avec de la nourriture, quelques heures avant ou après la prise d'autres médicaments ou produits de santé naturels.

La présence d'agglomérats immédiatement après la reconstitution est due à la présence d'anti-agglomérants dans la poudre. Elle tend à disparaître dans les 10 minutes suivant la reconstitution. Il est donc conseillé de reconstituer le produit quelques minutes avant son utilisation.

Recommended Use or Purpose:

SiderAL^{MD} GOCCE P is an Iron supplement with Sucrosomial[®] Iron which helps with • maintenance of good health • normal growth and development • formation and proper function of red blood cells • supporting biological functions.

● **Cautions and Warnings:** Keep out of reach of children. There is enough iron in this package to seriously harm a child. Do not use if the sealed sachet is broken.

Known Adverse Reactions: Stop use if hypersensitivity occurs.

Recommended Storage Conditions:

Store the product at room temperature (do not exceed 25°C) avoiding exposure to localized heat sources, direct sunlight and contact with water. **After reconstitution store at 4-8°C. Use the product within one month of reconstitution.**

Non-medicinal ingredients: Citric acid, D-Fructose, Lecithin, Maltodextrin, Rice flour, Rice starch, Silicon dioxide, Sucralose, Sucrose fatty acid esters, Tricalcium phosphate, Vanilla flavour, Whole Milk Flavour. **Gluten Free.**

Usage recommandé :

SiderAL^{MD} GOCCE P est un supplément de fer contenant du fer Sucrosomial^{MD} qui contribue • au maintien d'une bonne santé • à une croissance et à un développement normaux • à la formation et au bon fonctionnement des globules rouges • au soutien des fonctions biologiques.

● **Mises en garde et avertissements :** Garder hors de la portée des enfants. Cet emballage contient suffisamment de fer pour nuire gravement à un enfant. Ne pas utiliser le produit si le sceau du sachet est brisé.

Effets indésirables connus : Cesser l'utilisation en cas d'hypersensibilité.

Conditions de conservation recommandées :

Conserver le produit à température ambiante (à un maximum de 25 °C), éviter l'exposition à des sources de chaleur localisées, la lumière directe du soleil et le contact avec l'eau. **Après reconstitution, conserver entre 4 et 8 °C. Utiliser le produit dans le mois suivant la reconstitution.**

Ingrédients non médicinaux : Acide citrique, Amidon de riz, Arôme de lait entier, Arôme de vanille, Dioxyde de silicium, D-Fructose, Esters d'acides gras de saccharose, Farine de riz, Lécithine, Maltodextrine, Phosphate tricalcique, Sucralose. **Sans gluten.**

The product is expressly developed for distribution in Canada under Product Number 80134955. /
Le produit est expressément élaboré pour être distribué au Canada sous le numéro 80134955.

Sucrosomial[®] Iron, Sideral[®] and Sucrosome[®] are registered trademarks. Sideral[®] r.m. is a patented ingredient based on Sucrosomial[®] Iron. Fer Sucrosomial^{MD}, Sideral^{MD} et Sucrosome^{MD} sont des marques déposées. Sideral^{MD} r.m. est un ingrédient breveté à base de fer Sucrosomial^{MD}.

PHARMANUTRA

PharmaNutra S.p.A. Via Campodavola, 1- 56122 Pisa, Italy
Imported by / Importé par : Sigma Life Sciences Inc. Whitby, Ontario L1N 6A6 Canada
info@sigma-lifesciences.com



12014109023818134

CA-Rev. 1 of 10.24